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Protokół nr 22/2017 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego  

w dniu 21 lutego 2017 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 11
45

,  zakończyło się o godz.12
30

. 
 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami 

kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 do 

protokołu.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

W związku z tym, że trwają nadal prace związane z przygotowaniem ostatecznego kształtu 

projektu uchwały dot. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północnej 

części Osiedla Uzdrowiskowego, nie będzie tego tematu w dzisiejszym porządku obrad, 

który był zapisany w planie pracy Komisji. Pismo w tym zakresie stanowi załącznik nr 2 

do protokołu.  
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 r.  

2. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

3. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 5). 
 

Ad.1 Sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 r.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił sprawozdanie. 

 Komisja swą działalnością obejmuje zagadnienia dotyczące w głównej mierze 

obszaru strefy uzdrowiskowej i spraw z nią związanych. Podstawą pracy Komisji były 

plany pracy (półroczne) opracowane przez członków Komisji, a następnie zatwierdzone 

uchwałami Rady Miejskiej Inowrocławia. W okresie, za który sporządzone jest niniejsze 

sprawozdanie tj. 2016 r.,  spotkaliśmy się 8 razy, zawsze przy stwierdzonym kworum  

i władni opiniować uchwały. Współpracowaliśmy na stałe z Wydziałem Gospodarki 

Komunalnej Środowiska i Rolnictwa kierowanym przez pana Karola Adamskiego, 

Wydziałem Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich kierowanym 

przez panią Aleksandrę Dolińską-Hopcia oraz z Wydziałem Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości kierowanym przez pana Romualda Kaisera.  

W trakcie roku omawialiśmy następujące tematy wynikające z planu pracy Komisji:  

- zapoznanie się z funkcjonowaniem największego Zakładu Lecznictwa Uzdrowiskowego 

„Solanki Uzdrowisko Inowrocław”, 

- informacja na temat likwidacji azbestu na terenie Miasta, 

- wpływ działalności Uzdrowiska na rozwój Miasta, 

- ocena stanu sanitarnego na terenie Parku Solankowego, 

- zapoznanie się z informacją o możliwości nieodpłatnego przekazania części ul. 

Solankowej i części ul. Rąbińskiej przez Powiat Inowrocławski na rzecz Miasta 

Inowrocławia, 
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- analiza problemu spożywania alkoholu w Parku Solankowym. 
 

W ciągu 2016 r. opiniowaliśmy projekty uchwał, które dotyczyły: 

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Ludwika 

Błażka, Jana Molla i al. 800-lecia Inowrocławia, 

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie skrzyżowania ul. Wojska 

Polskiego i al. 800-lecia Inowrocławia, 

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Batkowskiej i Warsztatowej 

oraz linii kolejowej Chorzów Batory – Tczew, 

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Rąbińskiej i Łubinowej, 

- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Macieja Wierzbińskiego, Rąbińskiej i Grochowej, 

- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla terenu 

położonego w rejonie ulic: Janusza Kusocińskiego, ks. Władysława Demskiego, Ludwika 

Błażka i al. Niepodległości, 

- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

północnego obszaru „Osiedla Uzdrowiskowego”, 

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Macieja Wierzbińskiego i 

Rąbińskiej,  

- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Budowlanej, Poznańskiej, Gustawa Zielińskiego i al. 

Niepodległości,  

- stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego (dot. rejonu ul. 

Rąbińskiej i Łubinowej), 

- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Rąbińskiej i Łubinowej, 

- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Orląt Lwowskich, 

- stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego (dot. rejonu ul. 

Macieja Wierzbińskiego, Rąbińskiej i Grochowej), 

- rozstrzygnięcia o sposobie realizacji zapisanych w planie inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania (dot. 

rejonu ul. Macieja Wierzbińskiego, Rąbińskiej i Grochowej). 
 

Ponadto opiniowaliśmy tematykę budżetową: 

- sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2015 r., 

- sprawozdanie z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury za 2015 r., 

- sprawozdanie z wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza  w Inowrocławiu za 2015 r., 

informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2015, 

- sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2016 r., 

- projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2017 r. oraz projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2017 – 2028. 
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Czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania? Uwag i pytań nie było. 

Przystąpiono do głosowania.  

 

Kto jest za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji za 2016 r.? 
 

głosowanie:    za głosowało –  5, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Ad.2 Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Otrzymaliśmy pismo od Zastępcy Prezydenta p. Wojciecha Piniewskiego o możliwości 

składnia wniosków przez Komisję Uzdrowiskową w związku z podjętą uchwałą nr 

XXVI/227/2017 23 stycznia 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Poznańskiej, Miechowickiej, Sylwestra Ranusa, w terminie do 

17 marca 2017 r. Pismo stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Chciałbym tylko dodać, że osoby zamieszkujące te tereny mają pretensje i twierdzą, że 

Miasto popełniło błąd dając możliwość budowy w tym obszarze mieszkalnictwa 

wielorodzinnego. 
 

Ad.3 Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Chciałbym poruszyć pewną sprawę. Otóż zgłosiła się do mnie jedna z inowrocławskich 

rodzin, która stała się niedawno właścicielem pasa zieleni przy drodze powiatowej  

al. Okrężna. Aktualnie właściciele są na etapie uzyskania wpisu do ksiąg wieczystych. 

Istnieje prawdopodobieństwo i możliwość, iż w tym pasie zieleni dzięki zapisom 

obowiązującej ustawy, właściciele mogą dokonać, co prawda legalnej, wycinki rosnących 

tam wierzb. Nabywcy nieruchomości po rozmowie ze mną zaproponowali odsprzedanie 

swojej nieruchomości na rzecz Miasta, co w przyszłości pozwoliłoby ochronić 

wymienione zasoby zieleni.  
Ja w tej sprawie na najbliższej sesji złożę interpelację do p. Prezydenta, ale dzisiaj 

poruszam tę kwestię z uwagi na obecność p. Romualda Kaisera – Naczelnika Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości.  
 

Maciej Basiński: 

Z tego co słyszałem zapis dot. wycinki drzew ma zostać w najbliższych dniach zmieniony.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Być może ustawa w tym zakresie zostanie zmieniona, ale to co miało zostać wycięte już 

wycięto i za nim ta zmiana zostanie wprowadzona jeszcze dużo drzew będzie  wyciętych.  
 

Innych spraw bieżących nie było. W związku z wyczerpaniem porządku obrad, 

przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji.  

 

 
Przewodniczący Komisji 

 

Janusz Radzikowski 

 

Protokółowała 

Justyna Gaczkowska 


